

职业健康安全管理体系认证证书

注册号: 02123S11078R0M

兹证明

扬州市德运塑业科技股份有限公司

统一社会信用代码: 91321000557060887L 注册/办公/生产地址: 中国•江苏省•高邮市卸甲镇八桥工业集中区

职业健康安全管理体系符合标准:

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

认证范围如下:

PVC 人造革的生产及相关管理活动

本证书有效期自 2023 年 10 月 23 日至 2026 年 10 月 22 日 认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质共同使用有效。 在正常接受年度审核的情况下,与年度监督保持通知一并使用有效。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www. cnca. gov. cn)上查询。

华夏认证生华有限公司

中国北京市海淀区北山环中路 211 号太极大厦 http://www.w.ccci.com.cn 总经理:

颁证日期:

2023年10月23日







OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration No. 02123S11078R0M

This is to certify that the Occupational Health and Safety Management System of

YANGZHOU DERWINS PLASTICS TECHNOLOGY ., LTD

social credit code: 91321000557060887L

Registration/Office/Production Address: Ba Qiao Industrial District, Jiejia Town, Gaoyou City, Jiangsu, P.R. China

is in conformity with

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

This certificate is valid for the following scope:

PVC artificial leather production and related management activities

This certificate is valid from October 23, 2023 to October 22, 2026

The scope which needs administrative permission shall be in accordance with valid license. In the case that the organization regularly receives surveillance assessments, the certificate shall be valid when used together with the Notice for Maintenance of Use of Certificates and Logos.

Information about the certificate can be queried on the official website of CNCA (www.cnca.gov.cn)

luaxia Certification Center, Inc.

At: Taiji Commercial Building, No.211 Beisihuan Zhonglu, Haidran District, Beijing, P.R. China http://www.csci.com.cp General Manager:

Date of Issue:

October 23, 2023







环境管理体系认证证书

注册号: 02123E11096R0M

兹证明

扬州市德运塑业科技股份有限公司

统一社会信用代码: 91321000557060887L 注册/办公/生产地址: 中国•江苏省•高邮市卸甲镇八桥工业集中区

环境管理体系符合标准

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

认证范围如下:

PVC 人造革的生产及相关管理活动

本证书有效期自 2023 年 10 月 23 日至 2026 年 10 月 22 日 认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质共同使用有效。 在正常接受年度审核的情况下,与年度监督保持通知一并使用有效。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www. cnca. gov. cn)上查询。

华夏认证中心有限公司

中国北京市海淀区北四环中路 211 号太极大厦

tto: Mwww.cci.com.cn

总经理:

颁证日期:

2023年10月23日







ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration No. 02123E11096R0M

This is to certify that the environmental management system of

YANGZHOU DERWINS PLASTICS TECHNOLOGY ., LTD

social credit code : 91321000557060887L Registration/Office/Production Address: Ba Qiao Industrial District, Jiejia Town, Gaoyou City, Jiangsu, P.R. China

is in conformity with

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

This certificate is valid for the following scope:

PVC artificial leather production and related management activities

This certificate is valid from October 23, 2023 to October 22, 2026

The scope which needs administrative permission shall be in accordance with valid license. In the case that the organization regularly receives surveillance assessments, the certificate shall be valid when used together with the Notice for Maintenance of Use of Certificates and Logos.

Information about the certificate can be queried on the official website of CNCA (www.cnca.gov.cn)

Huaxia Certification Center, Inc.

At: Taiji Commercial Building, No.211 Beisihuan Zhonglu, Hardian District, Beijing, P.R. China

Date of Issue:

General Manager

October 23, 2023

REMBER OF MULTILATER PROPERTY OF MULTIPATER P

